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aan MATTHIAS DIEPENDAELE
VLAAMS MINISTER VAN FINANCIËN EN BEGROTING, WONEN EN ONROEREND ERFGOED

Eengemaakte energierenovatiepremie  -  Operationalisering

Tijdens de commissievergadering van 11 maart jl. stelde ik de minister een aantal vragen 
over de investeringen in de bouw. Dienaangaande wilde ik ook weten wat de stand van 
zaken is van de eengemaakte energierenovatiepremie, een materie waar de minister 
samen met minister Demir aan werkt.

De minister antwoordde toen: “Intussen is het ontwerp van decreet tot wijziging van het 
Energiedecreet en de Vlaamse Codex Wonen om een wettelijke basis te bieden voor een 
eengemaakt loket en een overkoepelende premie, door de regering principieel 
goedgekeurd op 5 februari 2021.

De projectwerkgroep is operationeel sedert eind oktober van vorig jaar. Momenteel bereidt 
men de aanpassing van de respectieve uitvoeringsbesluiten binnen de beleidsvelden 
Energie en Wonen voor. Met het oog op de operationalisering van het unieke loket werd 
een externe partner aangetrokken om een analyse uit te voeren van de vereiste 
aanpassingen die nodig zijn aan de bestaande systemen bij Wonen-Vlaanderen en Fluvius 
om het unieke loket te realiseren. Uit deze analyse moet blijken hoe groot de aanpassingen 
zijn en welke timing haalbaar is. Het resultaat van de analyse zal in de laatste week van 
maart worden opgeleverd.”

1. Is deze analyse over de vereiste aanpassingen die nodig zijn aan bestaande systemen 
bij Wonen-Vlaanderen en Fluvius om het unieke loket te realiseren er effectief 
gekomen/opgeleverd? Zo ja, wat waren de resultaten? Concreet: welke aanpassingen 
moeten effectief worden doorgevoerd en hoe groot zijn ze?

2. Blijft de vooropgestelde timing haalbaar?
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1. De analyse over de vereiste functionaliteiten en aanpassingen aan de bestaande 
systemen die moeten gebeuren om het unieke loket te realiseren, werd inderdaad 
opgeleverd. Hieruit is gebleken dat er een front-office gebouwd moet worden waarbij in 
volgende functionaliteiten moeten worden voorzien: 
 toegangsbeheer om de verschillende soorten aanvragers te identificeren;
 integratie van de verschillende aanvraagformulieren in gemeenschappelijke digitale 

formulieren; 
 opvolging en beheer van de aanvraag;
 communicatietools tussen aanvrager en back-office.

Daarnaast moet er een gemeenschappelijke back-office worden gemaakt. Hiervoor moet 
in het volgende worden voorzien: 
 configuratie van een semi-automatische gegevensverzameling waarbij 

inkomensgegevens, eigendomsgegevens, domiciliegegevens en gegevens over alle 
aangevraagde dossiers, worden opgehaald en verzameld om een toetsing aan de 
voorwaarden te kunnen doen;

 opzetten van een gezamenlijk dossierbehandelings- en premieberekeningssysteem;
 communicatie met aanvrager en integratie met E-box, Mijn Burgerprofiel en e-loket 

ondernemers.

Verder moet er nog een uitgebreide rapporteringstool uitgebouwd worden om de 
verschillende entiteiten voldoende informatie over het unieke loket te geven.

2. De vooropgestelde timing is afhankelijk van zowel het regelgevend traject als het ICT-
traject. Het ontwerp van decreet tot wijziging van het Energiedecreet en de Vlaamse 
Codex Wonen werd op 21 mei 2021 een tweede keer principieel goedgekeurd door de 
Vlaamse Regering en ligt momenteel voor advies bij de Raad van State alvorens het kan 
ingediend worden bij het Vlaams Parlement. De uitvoeringsbesluiten zijn nog in 
voorbereiding. Uit de ICT-analyse blijkt dat een startdatum in de eerste helft van 2022 
moeilijk haalbaar zal zijn omwille van de grootte-orde en complexiteit van de te 
ontwikkelen front- en back-office. Daarnaast is er nog geen definitieve beslissing over 
de nieuwe regelgeving voor het unieke loket en de eengemaakte premie.


